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1. Goedkeuring verslag van 9 juni 2021. 

 

 

 

Het verslag wordt goedgekeurd.  

 

2. Conceptnota Beleidsplan Ruimte Mechelen (toelichting door Sandrien Luytens en 

Bram Van Dyck, team Ruimtelijke Planning). 

 

 

Schepen Geypen dankt de commissie voor haar flexibiliteit qua vergadermoment gezien de 

strakke timing van dit project en de beleidsambitie om deze commissie van elke fase van de 

opmaak van het beleidsplan op de hoogte te houden.   

 

Sandrien Luytens licht aan de hand van bijgevoegde ppt de conceptnota Beleidsplan Ruimte 

Mechelen toe. Na de toelichting worden er nog enkele vragen gesteld ter verduidelijking. (niet 

aansnijden van woonuitbreidingsgebieden, hoe groeien en toch ruimtebeslag behouden, hoe 

verloopt het participatieproces).  

 

Er worden ook enkele suggesties meegegeven: 

- De stad zet in op participatie en doet meer dan wettelijk noodzakelijk is, wat ook mooie 

resultaten oplevert: breng dit nog meer in beeld en koppel dit terug naar de bevolking. 

Daarnaast kunnen nog andere instrumenten uit het bestuursakkoord worden ingezet 

- gebruik ook de ‘coronavraag’ om mensen uit te dagen verder te kijken dan de eigen 

wijk of dorp: wat verwacht je na corona, wat verwacht je niet, wat wil je meenemen 

voor het toekomstverhaal?   

 

In een eerste repliek op deze suggesties wordt aangegeven dat hier zeker al over nagedacht 

werd en nog verder nagedacht zal worden in de volgende fasen.  Wel bedenking dat 

visievorming vanuit crisismoment niet altijd goede resultaten oplevert, we moeten echt 



toekomstgericht durven denken. En bijkomend, de eerste bevraging vond digitaal plaats in 

volle crisis, dus de antwoorden van deze bevraging gaan wellicht al beïnvloed zijn door deze 

context. 

 

 Verslaggever: Veerle Costermans 


